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Abstract (en)
The container (1) has a container body (10) and a bottom (11) connected together by a fixed and liquid-tight connection (12) and forming a two-
part structure of the container. The connection is provided as a welding connection. A transparent and translucent material is provided as container
material. The container base body includes an inner wall with structures (3, 13), where the parts are formed as plastic-injection molded parts,
respectively. The bottom is provided with a container opening. A marking is provided in a man part of the container for position determination.

Abstract (de)
Die Erfmdung betrifft einen Behälter (1) zur Aufnahme eines flüssigen Kosmetikums, insbesondere eines farbigen Kosmetikums für die Lippen,
Augenlider, Fingernägel oder dergleichen. Als Behältermaterial ist ein transparentes oder transluzentes Material vorgesehen. Der Behälter ist
zweiteilig mit einem ersten Behälterteil (10) und einem zweiten Behälterteil (11) aufgebaut, wobei das erste und das zweite Behälterteil (10, 11) fest
und flüssigkeitsdicht miteinander verbunden sind. Das erste Behälterteil (10) weist eine Innenwand (5) mit einer Strukturierung (3; 13) auf.
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